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PROCES  - VERBAL 
 
 
 Incheiat astazi 04.06.2015 cu ocazia sedintei extraordinare a Consiliului Local al orasului 
Ocnele Mari convocat prin Dispozitia nr.112/02.06.2015, emisa de primarul or.Oc.Mari, la care 
participa un numar de 11 consilieri din totalul de 12 consilieri in functie, lipsind  motivat domnul 
consilier Badea Ilie. La sedinta mai participa dl.Calea Gheorghe- locuitor al mun.Rm.Valcea, 
Simionescu Octavian-locuitor al or.Oc.Mari si reprezentanti mass-media. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
ORDINEA DE ZI : 

 
1. Prezentarea Deciziei nr.13/2015 din 18.05.2015 emisa de Curtea de Conturi a Romaniei 

Camera de Conturi a Judetului Valcea. 
Ordinea de zi a fost aprobata cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi :” Prezentarea Deciziei nr.13/2015 din 18.05.2015 

emisa de Curtea de Conturi a Romaniei Camera de Conturi a Judetului Valcea”. 
Doamna Fetele Lucia, sef serv.”buget,finante” din cadrul Primariei or.Oc.Mari prezinta  

punctual Decizia Curtii de Conturi, in acest sens fiind intocmita o informare. 
Domnul presedinte de sedinta, Popescu Mircea intreaba ce se va intampla daca contestatia 

nu va fi admisa. 
Domnul consilier Ancuta Constantin spune ca Primaria or.Oc.Mari trebuia sa desemneze un 

reprezentant care sa urmareasca lucrarile de asfaltare. 
Domnul Calea Gheorghe considera ca doamna Fetele Lucia nu a prezentat toate punctele 

inscrise in decizie. 
Doamana Fetele Lucia spune ca Decizia Curtii de Conturi este in dosarul de sedinta si daca, 

este vreun punct  despre care nu a facut vorbire sa se spuna care este acesta. 
Domnul primar spune ca la receptia finala vor participa si consilieri locali, deoarece si 

dumnealui are interes ca aceasta lucrare sa se finalizeze cu bine. Spune ca prin actiunile sale Curtea 
de Conturi l-a acuzat ca a creditat constructorul. Cu privire la bunurile rezultate din demolari spune 
ca cele ce au mai fost  intr-o stare cat de cat buna au fost atribuite fara plata bisericilor din 
localitate, cat si unor cetateni care au solicitat aceste bunuri si care au aparticipat efectiv la 
selectarea acestora din moluz. Cu privire la piatra  de calcar adusa ca sponsorizare de la S.E.M. 
Rm.Valcea spune ca a rezultat o suspiciune, deoarece pe unele avize nu a fost inscris locul unde a 
fost imprastiata. Spune ca aceasta piatra nu a costat niciun leu, de asemenea nici transportul nu a 
fost platit, considerand ca este o greseala calculandu-i-se prejudiciu.  
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Cu privire la faptul ca in Casa de Cultura Oc.Mari a functionat o societate comerciala care 
nu a platit curentul doamna Fetele Lucia spune ca aceasta  a fost debransata, iar prejudiciul va fi 
recuperat de la societatea respectiva. 

Porivitor la controlul intermanagerial doamna Banuta Daniela, auditor public intern in 
cadrul Primariei or.Oc.Mari, spune ca realizarea acestuia se face mai greoi, o parte din proceduri au 
fost aprobate, dar neavand personal de specialitate exista uneori blocaj. Se recomanda incadrarea 
sau incheierea de contracte de prestare de servicii cu firme de specialitate. 

Domnul consilier Ancuta Constantin solicita, avand in vedere problemele ridicate la acest  
proiect „modernizare strazi” sa se puna la dispozitie consilierilor proiectul. 

Domnul primar spune ca proiectul poate fi consultat si la serviciul”urbanism” si la 
dumnealui in birou. 

Domnul viceprimar spune ca avandu-se in vedere ca lucrarile nu au fost finalizate este bine 
ca se sesizeaza unele aspecte cu privire la caliatatea acestora pentru a se putea interveni in timp util. 

Domnul Calea Gheorghe doreste sa intervina si informeaza Consiliul Local ca a primit de la 
Camera de Conturi Valcea raspunsul, ca urmare a unei sesizari facute de dumnealui, dand citire 
acestuia. 

Doamna Fetele Lucia spune ca materialul este prezentat tendentios de catre dl.Calea 
Gheorghe si nu este intocmai cu formularea pe care Curtea de Conturi a transmis-o Primariei prin 
Decizie. 

Domnul Radu Gheorghe, manager public, spune ca se observa in acest moment mult venin 
si multa frustrare din partea unor fosti si actuali consilieri locali. Apreciaza ca observatiile facute de 
catre auditorul extern al Curtii de Conturi sunt pe unele locuri exagerate, dar toate masurile dispuse 
in Decizie pot fi duse la indeplinire. Considera controlul Curtii de Conturi o fotografie a activitatii 
Primariei la un moment dat. Spune ca daca constructorul nu a respectat proiectul tehnic acesta va fi 
obligat sa remedieze lucrarea, dar avand in vedere ca receptia la terminarea lucrarilor nu a fost 
facuta nu se poate vorbi de un prejudiciu, asa cum a fost inscris in Decizie. 

Domnul consilier Perian Dumitru il informeaza pe dl.Calea Gheorghe ca materialele 
rezultate din demolari care au putut fi valorificate, in special caloriferele si centrala scolii au fost 
predate la fier vechi fiind valorificate. 

Nemaifiind alte probleme domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea lucrarilor sedintei, 
multumind pentru participare. 
 
 
 
 
           PRESEDINTE DE SEDINTA,                                 SECRETAR,   
                                                         
                POPESCU MIRCEA                              ANGHELUTA DUMITRU 
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